
ZBOR ČLANOV MDI »DRAVA« Radlje ob Dravi 

 Za uvod nas je pozdravil predsednik MDI »Drava« Radlje ob Dravi g. Stanislav PAJTLER, ki opraviči župana občine Radlje 
ob Dravi in Ribnice. 

Po sprejetju poslovnika in dnevnega reda so izvolili organe društva. Verifikacijska komisija poroča ugotovi, da je 26 
predstavnikov invalidov prisotnih 19 in lahko zbor članov sprejema  

Na zboru članov so bili prisotni predsedniki  društev KOO Koroške: DI Muta, DI Dravograd, DIMD Ravne na Koroškem in DI 
Slovenj Gradec 

Dnevni red so delegati prejeli po pošti. Vso gradivo je bilo na volji v pisarni društva v času uradnih ur. 

 Izvajajo vseh 8 posebnih socialnih programov, kateri so vsebinsko zelo bogati. Posebno skrb namenjajo socialno šibkim, 
katere vključujejo v socialno zdravstvene, družabne in rekreacijske programe. Vsako leto imajo društveno srečanje, 
povezujejo se pa z ostalim koroškimi društvi. Podružnice dopolnjuje vsebinsko posebne socialne programe z kopalnimi 
dnevi, izleti in posebnimi socialnimi programi. Predhodno imeli zbore članov po občinskih odborih Radlje Ob Dravi in 
Ribnica na Pohorju. Opravili 6980 prostovoljnih ur. Na delnem zboru občinskega odbora Radlje imeli delne volitve v 
organe odbora.  Načrtujejo tudi racionalizacijo društva za zmanjšanje stroškov, zato so ustanovili statutarno komisijo za 
uskladitev statuta. Zaposleno imajo delavko prek javnih del. Obnovili spletno stran društva. Gospodarska kriza ne sme 
vplivati na programe, zato so vse sile napeli za pridobivanje dodatnih finančnih virov in pridobivanju novih članov. Imeli 6 
rednih sej. Komisija za socialne programe budno spremlja socialno in zdravstveno stanje članov, jih obiskuje in skrbi da se 
invalidi vključujejo v posebne socialne programe, ki jih društvo v celoti ali delno sofinancira, kot so predavanja, kontrola 
trigliceridov, holesterola in krvnega tlaka, nabava kopalnih kart, izvedba kopalnih dnevov in vključevanje v dnevne klube). 
Skrbijo tudi za udejstvovanje svojih članov na športno rekreativnem področju. 

Poročilo o finančnem - blagajniškem poslovanju je podala računovodkinja finančnega servisa Analit Prihodkov so imeli 
46.793,75€, odhodkov pa 46.622,38C.  (za 171,37€ se poveča društveni sklad). 

Podano je bilo obsežno poročilo o rekreacijsko- športnem udejstvovanju, kakor tudi komisije za socialo. Sofinancirajo 
program ohranjevanja zdravja in predstavijo uporabnike po vseh 8 PS programov. 

NO ugotavlja da ni mogoče točno ugotoviti participacij prispevkov uporabnikov. Poročilo podamo skladno z zakonodajo. 
Predsednik NO pohvali prizadevanje predsednika za prepoznavnost društva v lokalnem okolju. 

Častno razsodišče se ni sestalo. 

Poročila so soglasno sprejeta, potrjeno je bilo letno poročilo MDI »DRAVA« Radlje ob Dravi. 
Program dela in finančni plan za leto 2015 sta bila prav tako soglasno sprejeta. (načrtujejo za 49.802€ prihodkov in ravno 
toliko odhodkov). 
Izvolili so tudi delegata g. Stanislava Pajtlerja , predsednika   MDI »DRAVA« Radlje ob Dravi.za zbor članov ZDIS. 

V svojem nagovoru sem pohvalil delo vodstva društva, še posebej pa prostovoljce in skušal predstaviti kako pomembno je 
njihovo delo za invalida in se vsem iskreno zahvalil v imenu ZDIS. Pohvalil sem prizadevanje v občini Radlje ob Dravi za 
uspešno  izvajanje projekta »občina po meri invalidov«. Poudaril sem, da imamo invalidi enake obravnave pri 
zaposlovanju in ohranitvi zaposlitve za enako plačilo kot ostali . Poskušal sem predstaviti kako pomembni so društva KOO 
in ZVEZE za invalide. Zato je nadvse pomembno, da se v društvih in zvezi povežemo, v njih spoznavamo svoje 
odgovornosti in jih po svojih močeh opravljamo. 
Opozoril sem na spremembe zakonodaje v preteklosti, ki ni bila pisana po volji invalidov in posledice  gospodarske krize  in 
kdaj bo ta konec resnično napočil bomo namreč povedali invalidi, ko bomo občutili kot čas, v katerem ne bomo brskali po 
žepih za drobižem, razmišljali, kako se bomo greli v mrazu in ko bo  kup vlog za takšno in drugačno, finančno ali 
materialno pomoč po društvih in  ZDIS manjši. 

 Na kratko sem predstavil aktivno sodelovanje ZDIS  pri pripravi zakonodaje: pobuda za spremembe pri seznamu TO,  in 
zakonodaje s področja ZPIZ2 (diskriminacija – odstotek osnove za izračun pokojnine) pobudo za spremembo in dopolnitev 
Zakona o lastninskem preoblikovanju Loterije Slovenije, ki bi odpravil omejevanje članstva v svetu FIHO zastopnikom  ali 
odgovornim osebam prejemnic FIHO sredstev. Na začetku leta smo prejeli uspešno ustavno pobudo   NSIOS, katere član je 
ZDIS. Ustavno sodišče je v tožbi zoper Republiko Slovenijo prepoznalo neustavnost zakona o Volitvah v DZ RS in državi  
naložilo da v dveh letih  odpravi neskladje in omogoči dostopnost invalidov na volišča. 
 
       Jožef FREIDL, član UO ZDIS 
Odhod z Pernic ob 15.00 
Prihod na PERNICE ob 20.00 
Osebni avto: 40 km 
 
Priloga nagovor na zboru članov MDI »Drava« Radlje ob Dravi 

 


